
 
 
Technische vragen naar aanleiding van insprekers 23-11 en 30-11 jl. 
 
Datum: 4 December 2023 
 
Van: StadsBelangen Vlaardingen 
 
Aan de Griffie, 
  
Vriendelijk verzoek onderstaande technische vragen door te sturen naar het College van B&W. 
  
Geacht College, 
  
Op 23 november jl. sprak de heer Hanno, directeur van de Polderpoort, in tijdens het sprekersplein.  
Een betoog over o.a. de oorsprong van het overnemen van de Polderpoort, afspraken terzake met de 
gemeente, met huidige huurders en welk financiële risico’s mogelijk worden gelopen als AV Fortuna 
en de judo- en turnvereniging verhuizen naar een andere locatie.  
  
De tendens van de inspraak toont teleurstelling over de communicatie vanuit/met de gemeente 
en/of met betrekking tot gemis aan structureel overleg.  
  
Op 30 november jl. sprak vervolgens de heer Van Egmond, voorzitter van AV Fortuna, in tijdens het 
sprekersplein.  
Van Egmond ging in op de inhoud van de inspreker van een week eerder, de heer Hanno.  
Het betoog van de voorzitter AV Fortuna wijkt op belangrijke punten, zoals tijdlijnen, interpretatie 
van financiële cijfers etc. aanmerkelijk af van het betoog van de heer Hanno. 
  
Sterker : beide bijdragen staan haaks op elkaar en roepen dan ook onderstaande technische 
(feitelijke) vragen op.  
  
Voor uw informatie: 
Het dossier Polderpoort loopt al jaren. Met de geschiedenis van dit sportcentrum inclusief wel of niet 
daarbij behorende afspraken/verwachtingen uit het verleden is SBV (en mogelijk andere fracties) niet 
of onvoldoende bekend. 
Om in de (nabije) toekomst feitelijk goed geïnformeerd besluiten te kunnen nemen is het van belang 
dat de feitelijke geschiedenis van de Polderpoort, in de meest brede zin, volstrekt helder is.  
  

1.     Wij verzoeken een overzicht/tijdlijn vanaf start overname Polderpoort door de heer 
Hanno t/m heden met in ieder geval de navolgende onderdelen daarin: 
  

a.     Welke huurafspraken zijn gemaakt en vastgelegd met huurders zoals o.a. AV 
Fortuna richting Polderpoort en door wie zijn die gemaakt/vastgelegd? 
b.     Over welke periode(‘s) is geen huur verschuldigd geweest en vanaf welke 
periode is er wel huur in rekening gebracht? 
c.     Welke bedragen zijn vastgelegd vanaf de periode dat er huur verschuldigd is 
door o.a. AV Fortuna aan de Polderpoort? S.v.p. uit gespecificeerd naar de kosten 
(zaalhuur, schoonmaakkosten, energie etc). 



  
2.     Wij verzoeken een overzicht/tijdlijn vanaf de start van AV Fortuna in de Broekpolder 
t/m heden met in ieder geval de navolgende onderdelen daar in: 

a.     Wat is de geschiedenis van de atletiekbaan vanaf vestiging in de Broekpolder? 
Heeft deze baan in het verleden negatieve ervaringen ondervonden vanwege de 
ondergrond? Zijn er aanpassingen noodzakelijk geweest vanaf de start t/m heden? 
Zo ja, welke? En welke afspraken zijn er toen vastgelegd met AV Fortuna voor de 
toekomst?  
b.     Zijn er toezeggingen gedaan aan AV Fortuna om op een andere locatie in de 
Broekpolder een nieuwe atletiekbaan aan te leggen, inclusief eigen 
accommodatie/kantine?  
c.     Zo ja, welke toezeggingen? 
d.     Zo niet, zijn er afspraken vastgelegd met zowel Polderpoort als AV Fortuna om 
te komen tot een bestendige gezamenlijke toekomst?  
  

3.     Wij verzoeken een overzicht/tijdlijn van de locaties waar zowel de turnvereniging als 
de judovereniging zijn gehuisvest met in ieder geval de navolgende onderdelen daarin: 

a.     Sedert wanneer zijn de judo- en turnvereniging gehuisvest in de Polderpoort? 
b.     Welke financiële afspraken zijn gemaakt m.b.t. huur. S.v.p. uit gespecificeerd 
naar de kosten (zaalhuur, schoonmaakkosten, energie etc). 
c.     Zijn er toezeggingen gedaan aan zowel de judo- als turnvereniging om te 
verhuizen naar een nieuw te bouwen sporthal? 

d.    Zo ja, welke toezeggingen?  
e.     En zo ja, is de heer Hanno van de Polderpoort hierbij vanaf het eerste begin 
betrokken geweest?  
 
 

Tot slot nog een vraag over de hoogte van de (huur-)prijzen voor sportverenigingen in 
Vlaardingen: 
 

4.     Polderpoort geeft aan dat zij niet-commerciële prijzen doorrekent aan haar huurders, 
terwijl AV Fortuna dit weerspreekt.  

a.     Bent u bekend met de hoogte van de (huur-) kosten die de Polderpoort 
berekent voor hun huurders? Zo ja, graag een overzicht. 
b.     Wat zijn de gemiddelde gemeentelijke huurkosten voor sportverenigingen in 
Vlaardingen? 
c.     Graag uitsplitsing per vereniging en sporthal.  
 
 
Indien u als College van mening bent dat er nog meer relevante feitelijke 
informatie ter beschikking is dan stellen wij de toezending ook daarvan op prijs. 
 
 
Jorn v.d. Bie 
steunraadslid StadsBelangen Vlaardingen 

 


